
Protokół Nr 28/2021 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 z dnia 29 marca 2021 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu z dnia 8.01.2021 r., 15.01.2021 r.  

4. Ponowne rozpatrzenie petycji z dnia 15.03.2021 r.  

5. Wypracowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) rozpatrzenia petycji z dnia 21.07.2020 r. 

2) rozpatrzenia petycji z dnia 17.12.2020 r.  

3) rozpatrzenia skargi z dnia 1 marca 2021 r.  

6. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pani Zbigniew Makarewicz. Powitał członków komisji 

oraz gości. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił porządek posiedzenia. 

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono i głosami 4 za został przyjęty. 

 

Do pkt 3 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz spytał, czy są uwagi do przedłożonych protokołów. 

Do protokołów uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  komisji  

z dnia 8.01.2021 r.  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 4 za protokół został przyjęty.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  komisji  

z dnia 15.01.2021 r.  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 4 za protokół został przyjęty.  

 

 

Do pkt 4 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił petycję z dnia 15.03.2021 r. w sprawie 

pumptracka. Powiedział, że komisja na poprzednim posiedzeniu uznała petycję za zasadna i poprosił  

o opinię prawną w tej sprawie.  

 

Radca Prawny Pani Barbara Woźniak powiedziała, że rozbudowa inwestycji, w szczególności 

wystąpienie do instytucji o środki finansowe nie należy do rady miejskiej, gdyż rada jest organem 

uchwałodawczym i kontrolnym. Finansowanie inwestycji i zlecenie realizacji należy do burmistrza Gołdapi. 

Petycja powinna być przekazana wg właściwości do burmistrza Gołdapi.  

 

Składający petycję powiedział, że jest to działanie typu decyzyjnego, czy miasto zgadza się na działania. 

Do właściwości rady należą wszystkie sprawy odnoszące się do działalności gminy i może zlecić wykonanie 

burmistrzowi. Rada może przekazać petycję do burmistrza i podjąć stanowisko o uznaniu petycji. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz odczytał treść projektu uchwały mówiący o tym,  

że zasadnym jest poprawa stanu pupmtracka i przekazuje burmistrzowi celem podjęcia działań poprawy 

warunków na wskazanym terenie. 

 

Składający petycję odpowiedział, że społeczeństwo nie jest informowane o tym co się dzieje wokół  

tej inwestycji i nie wiedzą, że są podejmowane działania celem poprawy warunków. Gdyby rada podjęła 

stanowisko w tej sprawie to opinia publiczna uzyskałaby informacje o podejmowanych działaniach. 

 



Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przekazania petycji z dnia 15.03.2021 r.  

Członkowie Komisji jednogłośnie głosami 4 za pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Do pkt 5  

1) i 2)  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił projekt rozpatrzenia petycji z dnia 

21.07.2020 r. i rozpatrzenia petycji z dnia 17.12.2020 r.  

 

Radca Prawny Pani Barbara Woźniak powiedziała, że w petycji chodzi o zmianę planu. Zaproponowała 

uznanie petycji na zasługującą na uwzględnienie, gdyż wykonanie tej petycji byłoby po przeprowadzonych 

procedurach i dokonaniu zmiany planu.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że proces zmiany granic strefy jest 

długotrwały i informacja przedstawiona przez radcę prawnego jest słuszna.  

 

Członkowie Komisji wypracowali stanowisko o uznaniu petycji za zasługująca na uwzględnienie. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie stanowisko komisji. 

Członkowie Komisji jednogłośnie głosami 4 za podjęli stanowisko o uznaniu petycji za zasługującą  

na uwzględnienie. 

 

3) 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz zapytał czy są uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 1 marca 2021 r.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi z dnia 1 marca 2021 r. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 4 głosami za pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

 

Do pkt 6  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że na ul. Kościuszki 16b -17 trwały 

prace przy kanalizacji i zostały rozkopane okoliczne ogródki. Poprosił o informację, czy zostaną naprawione 

szkody. Przy przejściu do Lidla trwa budowa garaży przynależących do nowo budującego się bloku a w tym 

miejscu mieszkańcy nieruchomości na tej ulicy parkowali swoje pojazdy. Zapytał, czy po oddaniu garaży  

do użytku gmina zapewni miejsca parkingowe mieszkańcom z innych nieruchomości.  

 

 

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała       Przewodniczący Komisji 

     Katarzyna Krusznis        Zbigniew Makarewicz 


